

# **Snaptun Sauna & Havbad – referat bestyrelsesmøde 23.05.2023**

## **1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde**

Godkendt.

## **2. Ny dato for de kommende møder og arbejdsdage**

Vi aftaler, at vi ikke vil udsætte det hele til efter sommerferien og holder derfor et statusmøde 26.06.2023. Merete kan desværre ikke komme.

## **3. Økonomi**

### **a. Status på antal medlemmer**

Vi har aktuelt 0 medlemmer, og vi taler om, at et automatisk medlemskab, hvor man skal melde fra, nok er det smarteste i fremtiden.

### **b. Status på bankkonto? (Line)**

Vi har ca. 20.000 kroner på kontoen. Vi har stadig 3000 kroner til gode fra Jensgaard. Regningen er sendt, men er bogført forkert, og er derfor ikke betalt. Vi får lavet en ny faktura.

## **4. Conventus - Sanne og Line**

### **a. Videre opsætning**

Denne sæson skal lukkes ned, for ellers betaler man for sidste sæson.

Medlemmer får besked to uger før der bliver trukket kontingent, og så ved vi til generalforsamlingen, hvor mange medlemmer vi er blevet.

### **b. Automatisk betalings løsning**

Sanne og Line arbejder videre med de to ovenstående punkter.

### **c. Kalender sammenkøring fra hjemmeside – Mette**

Vi diskuterer, om gæstebetaling i fremtiden skal være via en boks i Mobilepay eller via Conventus. Fordelen ved Conventus er, at vi har oplysninger på folk. Det er stadigvæk et krav, at mindst én er medlem. Der skal være medlemsfordele. Line mener, at Mobilepay er smartere, og man har også stadigvæk navn og telefonnummer på gæsten, hvis man skulle have brug for at få fat i vedkommende. Man kan oprette en erhvervs Mobilepay.

I Juelsminde kan man leje sig ind i saunaen for 50 kroner, når man er medlem af anden saunaklub, og det skal også gælde her. Merete fortæller, at man i Skanderborg bare betaler som gæst.

Hver gang saunaen bliver booket skal den startes op, og det giver os en del arbejde. Mette foreslår, at vi bestemmer nogle tidspunkter, hvor man kan leje den, f.eks. før og efter den almindelige åbningstid, når saunaen alligevel er i gang.

Vi skal have lavet en manual, så man ved præcist hvad der skal gøre, når man lejer den.

Efterskolen vil gerne benytte saunaen – måske man kunne bytte med rengøringshjælp?

Vi bliver enige om at starte ud med, at det kun er medlemmer, der kan booke saunaen ud over åbningstiderne, og så kan vi se, hvordan det fungerer.

## 5. Sauna

- a. Nye saunasten fundet  
Saunasten er indkøbt og ligger hjemme ved Line
- b. Rengøringsvejledning til saunaen – Hvem gør hvad?  
Indtil videre har vi selv gjort rent, vi skal have gjort det nemmere for os selv. Mette, Litten og Merete kigger på dette.
- c. Samværspolitik skal udføres- Hvem gør hvad?  
Mette, Litten og Merete kigger på dette.
- d. Rengøringsvejledning – skal udarbejdes.  
Se punkt 5.b.
- e. Færdigmelding ansøgt ✓ - Line  
Byggesagen er ansøgt og ligger til godkendelse. Vi skal hvert år søge ROV (Råden Over Vejareal) om at få lov til at have saunaen til at stå på parkeringspladsen.

## 6. Køb af produkter

- a. Saunavoks til indvendige bænke SUPI 0,9 L – 465,- + Sauna rens 500 ml. 179,-  
Er købt.
- b. Opfølgning af badestige ved Jacob Madsen? – Godkendelse ved sejlklub  
Jacob, som er smed, er ved at samle materialer til en ny stige. Det bliver en stige, der skal sættes op med mastekran hvert år, og hvor beslagene bliver siddende. Litten vil lige tjekke op med Jacob, om han stadig gerne vil lave den.
- c. CO2 brandslukker 799,- for 5 kg.  
Vores brandslukker er for gammel, Line køber en ny til oktober.
- d. Griptape til bro ca. 500,- Godkendelse ved sejlklub  
Det er et ønske at få dette fra saunaen og ned til vandet, det skal dog lige godkendes af Bo, som er næstformand i Sejlklubben.  
Obs. om vi skal have lidt griptape på "verandaen" også, da der har været en faldepisode, dog ikke med en saunagæst.
- e. Lampe til vandet – Sanne  
Denne er købt.
- f. Flag til åben sauna (Baze)

Litten vil spørge Baze.

**g. Termometer – Sanne**

Dette koster 34 kroner i Biltema. Line køber et til oktober sammen med brandslukkeren.

**7. Officiel åbning af saunaen**

**a. Hvornår?**

Dette punkt udsættes til den 26. juni.

**b. Kontakt lokalavisen**

Litten har kontakt til journalist fra Juelsminde Avisen.

**8. Sponsorskilte status? – Peter**

Peter er ikke længere i bestyrelsen, vi skal have spurgt ham om en status.

**9. Sommer opgaver**

**a. Hjørneskab – Jens (Line)**

Referat mangler.

**b. Male sauna (M+ vil gerne sponsorere) – Sponsorskilt**

Efter sommerferien kan vi finde en dag at male den. Måske skal vi bare lige være to, der tager teten, så man kan aftale, hvornår det passer med vind og vejr. Vi tager en status på dette 26. juni.

**c. Gummiliste til saunadør – Jens (Line)**

Referat mangler.

**d. Udluftningskanal – Christian vil gerne skaffe og udføre opgaven**

Referat mangler.

**e. Nøglebrik, låsesystem & dørpumpe status – Litten**

Litten spørger Peter om deadline, vi skal have styr på det inden opstart.

**f. Rist i gulvet skal/ skal ikke?**

Vi må ikke have afløb ud på parkeringspladsen. Vi taler om, om det måske skal droppes, da problemet måske ikke er så stort. Vi kunne lægge måtter, der kan suge.

**g. Strømskik laves til udvendig lyskæde. – Lines Peter**

Peter L. laver dette inden opstart. Der er et stik inde, som kan føres ud.

**h. Hæve saunaovnen fra gulvet – Sannes Jesper**

Dette grundet nemmere rengøring. Obs. på at ovnen rustner, vi skal have fat i noget syrefri olie.

Vi taler om, om man skulle lave en renoveringsplan.

**i. Sauna flyttes fra nuværende plads**

Den står for nuværende i et hul, hvor der kan blive ret mudret.

Man kan dog ikke bare komme ind og flytte den, da der står sten foran indkørslen. Sanne vil prøve at få den flyttet.

**j. Film til døre?**

Revisor Lise-Lottes mand – Sten – sørger for film på begge døre. Vi taler om, at det er smartest i torsohøjde fra bryst til bagdel, og at yderdøren er det vigtigste.

- k. Sponsorskilt – Peter  
Se punkt 8.

## **10. Overvejelser**

- a. Vende glasdør ind til saunaen.  
Line vil helst ikke have den vendt, da hun har skrevet under på, at saunaen ser ud som den gør, og at døren vender på den måde som den gør. Det skal være lovligt, og vi må derfor ringe til Kommunen og spørge, om det kan lade sig gøre. Kontaktperson Henrik Pedersen.
- b. Skal der laves ekstra trapper el. evt. skammel for dårlige gående?  
Vi laver ikke ekstra trapper, for man skal alligevel udenom for at vaske fødder.
- c. Håndtering af beskidte klude?  
Hvis vi får en aftale med efterskolen, vil de kunne håndtere vask af klude. Indtil videre har bestyrelsen selv vasket dem.  
Der kan komme til at lugte meget fugtigt, dette kunne måske løses med et væghængt tørrestativ ved udluftningskanalen. Litten vil sende et forslag til Line, så vi måske også kan få dette indkøbt i efteråret.

## **11. Eventuelt**

Hyggeaften med god mad og hygge – Lotte revisor, hvilken muligheder har vi?  
Vi aftaler at lave en hyggeaften 9. juni, hvor vi kan få lidt godt at spise og lidt at drikke 😊